
Opcina lupak na pocetku 2015.
miercuri, 11 februarie 2015



Tijekom
istekle 2014. godine pomno smo pratili djelatnost i stupanj upli�enosti Op�ine
Lupak u materijalizaciji svojih ili predloženih projekata koji su dolazili 




od strane   lupakoga
Mjesnog vije�a.


 








Namjera
nam je da u stranicama na&scaron;ega lista ponovimo tu praksu i tijekom ove nove
2015.  No budu�i da se nalazimo tek u
sijenju, iako je nadasve neprikladno za izvo�enje bilo kojih vanjskih radova,
barem je ipak najbolje vrijeme da saznamo pone&scaron;to o planovima za razvitak
op�ine Lupak, i to, gdje �e biti dovr&scaron;eni prija&scaron;nji zapoeti radovi ili gdje �e
zapoeti novi neki.


            A tko �e ti bolje re�i o svemu tome ako ne sam knez
op�ine Lupak, Marijan Vla&scaron;i�, koga smo zamolili da nam bude sugovornik u
sljede�em intervjuu.


            Važno je pritom re�i da u trenutku kada smo pristigli u
knezov ured, županijske vlasti nisu bile jo&scaron; raspodjelile proraun (budžet) za
teku�u godinu  stoga je, budu�i da se
nismo mogli osloniti na konkretnim brojkama, i na&scaron;a diskusija imala vi&scaron;e
orijentativnog karaktera.


           Koje su namjere i prijedlozi za
ravoj op�ine Lupak u teku�oj 2015. godini?   



           Kako ve� znate, u 2014. imali smo
dosta projekata u radu. Neke od njih nismo ostvarili do kraja jer im je termin
za finalizaciju bio predvi�en za ovu godinu. Imamo projekti za svako selo, jo&scaron;
nam nije pristigao budžet za ovu godinu da vam konkretno kažem koliko �e se
uraditi u svakome selu, ali uglavnom znamo kako i gdje �emo se orijentirati. A
kad smo ve� tu u Lupaku na razgovoru, re�i �u vam da �emo ovdje asvaltirati
onaj sokak, s desne strane glavne ceste prema izlazu iz sela kad ide&scaron; prema
Riici, pa  samim time smo dovr&scaron;ili
kompletno asvaltiranje svih lupakih sokaka.


            Imate li
neki konkretan plan za Vodnik?
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            U Vodniku imamo dva sokaka koji bismo ove godine htjeli
da obnovimo. Želimo da nastavimo otuda gdje smo stali s asvaltiranjem &ndash; od
crkve prema gornjem kraju sela, a drugi sokak koji imamo u vidu jest &rdquo;U Re&scaron;e&rdquo;,
kako se tamo kaže. To je sveukupno jedno 600-700 metara asvalta. Pored toga
imamo jedan stari most, tako�er U Re&scaron;e, kod broja 99, kojeg treba da sru&scaron;imo i
ponovno da ga izgradimo, zato &scaron;to mu je fundament ve� po�eo otkazati.  Imamo jo&scaron; jedan velik plan za
obnovu mjesnog
Doma kulture.  Želimo da ga kompletno
renoviramo, kao &scaron;to smo to uradili i u Ravniku, s tamo&scaron;njim Domom kulture.


            Planirate
li tu obnovu dovr&scaron;iti ove godine ili je to, ipak, vi&scaron;egodi&scaron;nji plan?


            Da, sigurno da želimo ove godine izvesti sve radove i
dovr&scaron;iti do kraja godine i unutarnju i vanjsku stranu! �im nam dozvoli vrijeme
odmah �emo i krenuti s radovima tamo i nadam se da �e do listopada biti sve
kompletno zavr&scaron;eno.


            U Ravniku
ste, na kraju 2014., zavr&scaron;ili obnovu tamo&scaron;njeg Doma kulture, ostalo je obe�anje
da �ete ga dotjerati i s vanjske strane. Osim toga koje �ete jo&scaron; radove
pokrenuti u ovom selu?


            U Ravniku planiramo asvaltirati negdje oko 400 metara, a
uzduž te ceste �emo napraviti &scaron;aneve i odvodne kanale (rigole). To je onaj
sokak, prvi na desnu kada se ide preko brda za Vodnik...ako znate. Taj nam je u
projektu za asvaltiranje. Zaboravio sam re�i da paralelno s radovima na
obnavljanju Doma kulture gradili smo i novi WC-i, ali nisu jo&scaron; funkcionalni. I
to trebamo pod hitno dovr&scaron;iti.


            U
Klokotiu znamo da se odvijaju radovi na projektu s europskim financiranjem:
kanalizacija, obnova mjesnog Doma kulture i cestovna veza sa županijskom cestom
DJ 581. Radovi na tom projektu moraju biti okonani sredinom kolovoza 2015.
Pored toga, ho�e li jo&scaron; koja druga radnja s udjelom op�ine biti pokrenuta
ovdje?


            U prvom redu, narod mora da se prikljui na glavnu
kanalizacijsku cijev, jer dok se to ne uradi ne�emo mo�i popraviti ceste. Ljudi
moraju imati to u obziru! Ukoliko se ne žele sada spojiti, kasnije �e im biti
puno ve�i tro&scaron;kovi. 


            &Scaron;to se radova ti�e, imamo u vidu da nastavimo obnovu
Ciganskog sokaka. I tu �emo iskopati &scaron;aneve i montirati rigole, asvaltirati i
sve ostalo. Ali, opet moramo ekati da se i oni svežu (prikljue) na
kanalizaciju. Nastavit �emo tako�er graditi i popravljati postoje�e potporne
zidove duž rijeke. Mislim tu, u prvom redu na stari potporni zid u centru
Klokotia, koji je bio izgra�en 1956. godine, pa vi&scaron;e dugo ne može izdržati.
Izgradit �emo i novi...produžit �emo od Paleti�a prema Gornjem kraju, otuda
gdje smo stali pro&scaron;le godine. 


            Sve sada ovisi o budžetu, kojeg nismo jo&scaron; dobili, a kad
�emo ga imati onda �emo znati konkretno za svako selo &scaron;to da uradimo.


Daniel Lucacela
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